
Verslag van de secretaris voor de Algemene 

Ledenvergadering van 25 maart 2024 

Tijdens de ALV  van oktober vorig jaar  trad Fred Loupias af als 
Secretaris en werd ene Herman van Groen benoemd tot Secretaris. Ik 
begin  graag met Fred te bedanken voor de wijze waarop hij zijn 
secretarisrol heeft vervuld, met name in het roerige jaar dat we achter 
de rug hebben . En voor de uitgebreide overdracht van zijn taken. Ik ben 
in een gespreid bedje gekomen. Dank je wel . 

Ik zal het beknopt houden en slechts een paar dingen niet onvermeld 
laten. Doordat de Reiger het hele jaar open is zijn we verlost van een 
zomerstop. Alleen tijdens feestdagen  gaan de repetities niet door en 
incidenteel als we een druk  schema van optredens hebben. 

Dank zij de aanschaf van een nieuwe pc kan Huub Rol zonder 
vertragingen de autocue bedienen.  Een goed moment voor een 
applaus voor Huub en zijn afwezige assistent Gerard Reijnders. 

Onze vereniging  groei en bloeit  vertoonde  op 31 december een batig 
saldo van 53 leden. Door de royale repetitieruimte kan het koor nog 
groeien. 

Het bestuur is de afgelopen tijd  op jacht geweest naar ondersteuning 
van onze accordeonisten. We worden allemaal een dagje ouder en 
voor optredens buiten de regio is een extra accordeonist dringend 
gewenst. Ook een extra dirigent, eventueel part time , staat op ons 
wensenlijstje. 

Als secretaris heb ik nu meer zicht op de inspanning die elke 
commissie verricht om het reilen en zeilen van ons koor in goede 
banen te leiden. Hun enthousiasme is groot. De verslagen van de 
commissies komen straks aanbod.  

Voor dat ik de Penningmeester het woord geef om het financieel 
jaarverslag toe te lichten doe ik een dringend beroep op alle leden hun 
contributie op tijd te betalen. Al je elektronisch bankiert: geef dan 
eenmalig een periodiek betalingsopdracht. Die kun je elk moment 
wijzigen of stoppen.   



 

 


